
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2017–2018 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2018Z02549 

Vragen van het lid Amhaouch (CDA) aan de Staatssecretaris van 
Infrastructuur en Waterstaat over het bericht dat ProRail supersnelle treinen 
tussen Maastricht en Leeuwarden en de Randstad, zonder stops, wil realiseren 
(ingezonden 14 februari 2018). 

Vraag 1
Kent u de berichten «Toekomstvisie: non-stop trein Maastricht-Randstad» en 
«ProRail wil supersnelle trein tussen Leeuwarden en Randstad, zonder 
stops?1 2 

Vraag 2
Wat is uw reactie op beide berichten? 

Vraag 3
Kunt u aangeven in welk kader de opmerkingen zijn gemaakt, hoe de dekking 
geregeld is en waarom de Kamer hier niet eerder over geïnformeerd is? 

Vraag 4
Is de businesscase reeds beschikbaar? Zo ja, wilt u die met de Kamer delen? 

Vraag 5
Wat moeten worden verstaan onder «Deze moeten nog worden afgestemd 
met het Ministerie van Infrastructuur en Waterstaat»? 

Vraag 6
Kunt u toelichten wat de tijdsplanning is van de realisatie van de supersnelle 
trein tussen Leeuwarden en de Randstad en Maastricht en de Randstad? 
Klopt het dat dit nog enkele jaren gaat duren en waarom zou dat niet sneller 
gerealiseerd kunnen worden?

1 http://www.lc.nl/friesland/ProRail-wil-supersnelle--tussen-Leeuwarden-en-Randstad-zonder-
stops-22903568.html

2 https://m.limburger.nl/cnt/dmf20180209_00055758/toekomstvisie-non-stop-trein-maastricht-
randstad
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